



## Referat af ekstraordinært Bestyrelsesmøde i JAM Frederikshavn Cheerleaders

<b>Dato:</b>	Torsdag d. 19. september 2024
<b>Tidspunkt:</b>	Kl. 17.30
<b>Adresse:</b>	Knivholtvej 22, 9900 Frederikshavn
<b>Bestyrelse:</b>	Dennis Jordansen, Vivi Frandsen, Lotte Albertsen Lund, Daniel Jensen, Carina Andersen, Dennis Bugge og Rikke Hennig Rafn
<b>Suppleanter:</b>	Hanne Fjaested, Signe Godballe
<b>Gæster:</b>	
<b>Afbud:</b>	Signe Godballe, Daniel Jensen
<b>Ordstyrer:</b>	
<b>Referent:</b>	Rikke Hennig Rafn

### Dagsorden:

#### 1. Konstituering af ny Bestyrelse, velkommen til nye medlemmer og info om tavshedspligt.

- *Velkommen til Carina, Hanne og Signe.*
- *Vi har informeret om Bestyrelsens tavshedspligt. Signe var ikke tilstede men har tidligere været i bestyrelsen og kender reglerne.*
- *Bestyrelsen har konstitueret sig.*

#### 2. Lukket Punkt

- *Omfattet af tavshedspligt*

#### 3. Lukket Punkt

- *Omfattet af tavshedspligt*

#### 4. Lukket Punkt

- *Omfattet af tavshedspligt*

#### 5. Status på tilmeldinger til NALC

- *Der mangler tilmelding fra 2 indmeldte udøvere. Den ene menes måske at være stoppet og den anden er Lotte i dialog med for afklaring. Der meldes tilbage til træner så snart der er afklaring, da det er afgørende for hvor mange grupper der skal være i rutinen.*

## 6. Værelsesfordeling til NALC

- *Udøvere som ikke skal bo på værelse med familie skal indgive 2 ønsker for hvem de gerne vil bo på værelse med. Alle udøvere skal have opfyldt mindst 1 af deres ønsker. Der er plads til 4 udøvere pr. værelse. Der lægges op til, at trænerne inddrages i værelsesfordelingen.*
- *Vivi laver opslag i relevante forældregrupper om hvilke udøvere der ønsker at sove med holdkammerater og hvem der ønsker at sove sammen med evt. familie.*

## 7. 2. og 3. betalingsrate til NALC

- *2. rate fastsættes til 500 kr. som skal betales 1/10*
- *3. og sidste rate udgør det resterende fratrukket tilskud til egenbetaling og skal betales 1/11.*

## 8. Evt. yderligere rabat på færge til NALC

- *Dennis B. undersøger muligheden for billigere pris, hvis gruppebillet bestilles i Sverige.*

## 9. Øvrigt vedr. NALC

- *Forældre som skal med til NALC kan prøve at undersøge hvad der er af spisesteder i området forinden.*

## 10. Refusion for nedsat egenbetaling af betalt deltagergebyr, hvis ikke man bestiller færge, hotel og transport via JAM til NALC men har deltaget i støttearrangement.

- *De udøvere som ikke bestiller færge, transport og hotel via klubben men deltager i støttearrangement får overført tilskud til egenbetaling.*

## 11. Hvornår kan vi forvente der skal tilmeldes til Julecup?

- *Der er lige kommet invitation, så Vivi melder link til tilmelding og frist ud hurtigst muligt.*

## 12. Mulighed for billigere bustransport til Julecup

- *Vivi er ved at undersøge muligheden for en billigere busløsning til Julecup.*
- *Rikke skriver ud i forældregrupper for tilbagemelding om hvem der selv sørger for transport for at afklare behov.*

### 13. Status vedr. musik til opvisninger/konkurrencer

- *Lotte tager kontakt til Rikke S. for at få kontakt på ham der har lavet vores musik.*
- *Dennis spørger Ryan, som tidligere har afkortet musik, om han har mulighed for at hjælpe med dette og evt. ændre holdnavne i noget af musikken.*
- *Der er uklarhed fra trænere om hvor mange takter der er, når rutiner til danske konkurrencer er afkortet til 2. min. De kan sende deres e-mailadresse til Vivi, så hun kan sende dem musikken, og så må de tælle takterne op til 2 min.*

### 14. Status vedr. støttearrangement vedr. NALC 29/9

- *Rikke minder Tonny om indkøb af sodavand, kaffe, krus, servietter mv.*
- *Lotte beder Lars købe kaffemælk.*
- *Lotte laver opslag i relevante forældregrupper at alle som ønsker del i tilskud til NALC skal bidrage ved støttearrangement og er man forhindret i at deltage kan der bages kage, pølsehorn eller andet til arrangementet.*

### 15. Hvad skal vi planlægge til Åben Arena 4/10

- *Bestyrelsen ønsker at Senior, Junior og Youth skal vise nogle groupstunts, og derudover skal der være fri cheer og tumbling for alle udøvere og gæster.*
- *Rikke laver opslag om Åben Arena i forældregrupper med tilmelding af udøvere.*
- *Rikke skriver i trænergruppen at vi ønsker at trænere for Senior, Junior og Youth øver nogle group stunts med de udøvere fra holdene som kan deltage og spørger om alle trænere stadig kan deltage.*
- *Rikke beder trænerne for Senior, Junior og Youth om at melde ud i forældregrupper hvornår der øves groupstunts for de udøvere der kan deltage til Åben Arena.*

### 16. Datoer til oversigt til Nati vedr arrangementer i sæsonen

- *Rikke har lavet oversigt til Nati over arrangementer i sæsonen. Nogle datoer er stadig uafklarede, så oversigten opdateres løbende. Generalprøve og sleepover før Julecup er lørdag d. 2/10. Rikke spørger i trænergruppen, om de ønsker at generalprøven til NALC skal være samtidig eller weekenden før NALC.*

### 17. Status vedr. whiteboardtavler

- *Vi kan ikke låne skolens whiteboard tavler. Da sådanne tavler er ret dyre holder vi øje med om der er mulighed for at finde nogle brugte. Vi er nødt til at prioritere en ny airtrack først da vi ikke kan få nye propper der passer til den gamle som også er utæt. Rikke prøver at søge fonde om tilskud til airtrack.*

## 18. Status vedr. trænertøj og klubbetøj

- *Dennis afventer at Mogens får noget trænertøj hjem som trænerne kan prøve.*
- *Lotte kan ikke logge på Canva hvor hun skal lave design til trænertræje, da Freja har oprettet/logget på profil via Facebook, så Rikke spørger Freja om hun kan logge på og finde/ændre brugernavn og adgangskode, så alle dem som skal bruge det kan logge på.*
- *Der bliver også mulighed for at prøve og bestille klubbetøj til levering før Julecup.*

## 19. Ønsker fra generalforsamling om holdtøj igen i år

- *Bestyrelsen ønsker at der ikke skal være lvl. og årstal på evt. holdtøj i år.*
- *For at undgå at betale dyrt for nye logoer igen, prøver Carina at høre på TECH College om de kan lave logoer i stil med sidste år, men lidt anderledes og evt. også trykke dem. Alternativ kan vi prøve om vi selv kan lave dem i Canva.*

## 20. Ønsker om årlig sæson t-shirt enten sponsoreret eller egenbetalt.

- *Rikke spørger i trænergruppen om de har ideér/forslag og om Freja har tid og lyst at lave et design i Canva.*
- *Når vi har et design forsøger Rikke at finde nogle sponsorer. Hvis ikke der kan findes sponsorer tager vi stilling til om vi skal udbyde den med egenbetaling, da vi også skal tænke på hvor meget forskelligt vi udbyder med egenbetaling.*

## 21. Forslag til en Cheermom/Cheerdad t-shirt

- *Punktet er udskudt til ordinært møde 3/10*

## 22. Forslag fra generalforsamling om at Cheermom/cheerdads laver løbende infobreve

- *Punktet er udskudt til ordinært møde 3/10*

## 23. Interesse fra trænere vedr. Vinter Camp for Youth, Junior og Senior weekend uge 7

- *Punktet er udskudt til ordinært møde 3/10*

## 24. Forslag til logo og t-shirt til Vinter Camp

- *Punktet er udskudt til ordinært møde 3/10*

## **25. Punkter til trænermøde 29/9**

- *Hvis nogle kommer på nogle punkter som Lotte og Rikke skal afklare med trænerne kan de sendes til Rikke.*

## **26. Evt.**

- *Ingen punkter*